
Budú ich biť z nadnárodnej úrovne
- CZ24 News | 15. února 2022

USA/SLOVENSKO: Myslím tým liberál-fašistickú čvargu, ktorá sa ocitla vo vedúcej pozícii nášho
štátu, budú ich biť z nadnárodnej a možno aj z globálnej úrovne aj kvôli tej zradnej de facto
pozývacej „obrannej“ zmluve. Obávam sa však toho, že sa toho nedožijú, lebo Slováci, ktorí si myslia,
že už nemajú veľa čo stratiť, zoberú veci do vlastných rúk, čo nezostane len pri označení domov a
brán slovom „zradca“. Niežeby mi záležalo na ich živote, ale my to musíme vyšetriť dopodrobna, aby
sme predišli ďalším takýmto nešťastiam ako je táto „podarená“ vláda a mŕtvi nesvedčia a ani
nevypovedajú na súdoch.

Prečo by ich mali biť z medzinárodnej úrovne?

Lebo Washington nie je súčasťou štátu USA, ale je to de facto mestský štát, ktorý je centrom
korporácie poskytujúcej vládne služby štátu USA. Toto by za normálnych okolností nebol problém,
lenže v roku 2020 prebehol rozsiahly volebný podvod podporovaný aj zo zahraničia, ktorý urobil z
tejto korporácie de facto nepriateľskú okupačnú mocnosť, ktorej hlavou je Biden (vlastníci sú podľa
všetkého Vatikán a možno aj Londýnska City), a tým pádom začnú platiť Ženevské konvencie platné
pre okupáciu (uplynul rok po inaugurácii Bidena, t.j. bolo dokázané v praxi, že je to nepriateľská
mocnosť). To znamená, že tu máme dve USA t.j. United State of America, ktoré sú okupovaným
územím a korporáciu UNITED STATE OF AMERICA, ktorá je okupačnou mocnosťou (je dôležité ako
je ten názov napísaný). Čo v praxi znamená, že liberál-fašistická čvarga má aj v lepšom prípade v
rukách veľké nič, lebo právny status tejto zmluvy sa dá spochybniť a v horšom prípade sa stali
agresorom, lebo podpísali obrannú zmluvu s okupačnou silou, t.j. aj v lepšom prípade im pôjdeme po
krku a v horšom po nich pôjdu veľkí chlapci. Inými slovami, vyberajú si z dvojice: buď hrozný koniec –
alebo hrôza bez konca. Dodám ale dve veci: už to dáva zmysel, prečo kopa senátorov a
kongresmanov z Demokratickej strany hovorí, že už nebude kandidovať v ďalších voľbách (urobili zo
seba vlastizradcov a dostali ponuku, ktorá sa neodmieta), a aj prečo je Matelko tak ticho.

Prečo je Matelko tak ticho?

Vidím tu dva hlavné dôvody: chystá špinavosť na svojich koaličných „partnerov“ a je agentom
provokatérom niekoho. Neviem akú špinavosť chystá, ale viem to, že to bude poriadna dráma, pri
ktorej Sulík síce dostane ministerstvo financií, ale po ktorej si (použijúc hyperbolu) bude trhať vlasy
oboma rukami, keď zistí, že týmto krokom dostal do ruky „čierneho Petra“.

 

 

Druhá vec je oveľa zaujímavejšia, lebo v minulosti som o ňom napísal nielen to, že je blázon, čo sa
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nesmie zamieňať s výrazom „blbec“ (kto to urobí, škaredo na to doplatí), ale aj to, že je agentom
globálneho zákulisia (GP), resp. Vatikánu/Rímskokatolíckej cirkvi, ktorá nie je priamo ovládnutá
anglo-americkým močiarom s centrálou v Londýne, resp. okultno-mafióznymi skupinami, alebo
Aliancie patriotov, ktorá je na Slovensku reprezentovaná Vojenským spravodajstvom (prečo obesili
toho spravodajca, ktorý bol Lipšicov známy a prečo jeho smrť vyšetruje práve Lipšic?), ktorý dostal
za úlohu rozobrať sieť močiara na Slovensku a zdá sa, že úlohu splnil vynikajúco.

Prečo to zvládol vynikajúco?

Ide totiž o dve veci: Prvá je, že prebudil Slovákov, ktorí začali konať. Druhá je, že liberál-fašistickú
čvargu nechal nabehnúť si na ich vlastné vidly z rozbehu a teraz už uvideli, že ich kroky im národ
zráta a žiadna armáda alebo polícia či iná bezpečnostná zložka ich neochráni pred hnevom Slovákov.
Lenže ich problémy týmto naozaj len začínajú.

Prečo len začínajú?

Ako som vyššie povedal, aj v lepšom prípade majú po podpise zmluvy jedno veľké nič a my im
môžeme ísť po krku a obviniť ich z vlastizrady a možno aj zo spoluúčasti na genocíde Slovenského
národa (Matelko ako agent bude proti nim svedčiť), v horšom prípade ich pánko predhodí
rozzúrenému davu, aby zamietol stopy svojich zločinov a v tom najhoršom ich budú biť spolu s
pánkom verejne, t.j. zažijú namiesto hrozného konca – hrôzu bez konca, lebo sa spolčili s cudzou
mocnosťou.

Prečo má ich pánko problém?

Nuž, ako som povedal, korporácia USA, ktorá je registrovaná, má sídlo vo Washingtone a je
vlastnená Vatikánom (okrem iného) a ktorá poskytuje štátu USA vládne služby, je nielen
nepriateľskou mocnosťou podľa Ženevských konvencií, ale je aj zbankrotovaným podnikom. Takže
pánkovia tejto čvargy prakticky nemajú zázemie/tyl okrem Kanady, ale aj to nie nadlho. Ide totiž o to,
že kanadská vláda je v podstate filiálkou inej korporácie s názvom „The Crown“ (Koruna, ale radšej
budem používať práve anglický názov), ktorá je zaregistrovaná vo Washingtone a je vlastnená
Britskou kráľovskou rodinou a Londýnskou City a od The Crown bolo federálnym súdom vyžiadané,
aby preukázala vlastnícky list pre všetky pozemky, vodné pramene a minerálne ložiská na území
Kanady a oni ho nemajú (bližšie o tom tu) a o tom korporátne médiá samozrejme mlčia. Dodávam, že
podobným systémom sú ovládané aj štáty ako je Austrália, Nový Zéland a iné štáty Commonwelthu.
A keď Kanaďania vyhrajú, tak veci padnú a preto nezúfam.

 

PS: Tu je vysvetlené ako funguje resp. fungoval systém korporácií USA, Kanady a možno aj u nás.
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